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Side 2

Spørgsmål: 

Vil ministeren bekræfte, at frugtjuice ikke er påført afgift som f.eks. rødkål og syltede 
agurker, og at regeringen ikke har planer om at afgiftsbelaste frugtjuice?

Svar: 

Intentionen med afgiften er, at varer, som bidrager til danskernes indtag af tilsat sukker, og 
som ikke allerede er afgiftsbelagte, bliver omfattet af afgift for på den måde at mindske 
forbruget af varer med tilsat sukker. Arbejdet med at udvikle og præcisere udvidelsen af af-
giftsgrundlaget for chokolade og sukkervarer er netop igangsat, så det er på nuværende 
tidspunkt for tidligt at sige præcist hvilke varegrupper, der vil blive omfattet. 


